



2.1. Minutes of the 2019 Annual General Meeting / Procès-verbal de l'assemblée générale annuelle de 2019

Adopted by the voting platform « Simply Voting » cf. 2.2.

Adopté par vote sur la plateforme « Simply Voting » cf. 2.2.

2.2. Motions passed in 2020 / Motions adoptées en 2020

As CAC members know, a vote took place from Friday, May 8th to Friday, May 15th 2020 to adopt the minutes of the 2019 AGM, to adopt the CAC's and *Mouseion's* financial statements, to elect the new members of the Executive and Council, and to adopt two motions to amend the Bylaws. The relevant documents were made available for consultation on the CAC website on the page "[Forthcoming Conference](#)" and are now in the archives of the Association.

Le vote a été géré par l'entremise de « Simply Voting », une plateforme de vote en ligne. Les électeurs –c'est-à-dire les membres en règle de la Société– étaient au nombre de 323, un seul n'ayant pu être rejoint à cause d'une adresse courriel périmée. Cent trente-quatre (134) électeurs se sont exprimés, ce qui représente 41.5% des membres. Les résultats pour chaque question suivent:

- **Motion: Adoption of the Minutes of the 2019 AGM** (J. Chlup / G. Chamberland)
Motion: Adoption du procès-verbal de l'AGA de 2019 (J. Chlup / G. Chamberland)
In favour / Pour 108 (83.1%); Against / Contre 0 (0.0%); Abstention 22 (16.9%)
- **Motion: Adoption of the Financial Statement of the Association** (P. Ripat / B. Robertson)
Motion: Adoption des états financiers de la Société (P. Ripat / B. Robertson)
In favour / Pour 121 (93.8%); Against / Contre 0 (0.0%); Abstention 8 (6.2%)
- **Motion: Adoption of the Financial Statement of *Mouseion*** (T. Allen / P. Ripat)
Motion: Adoption des états financiers de *Mouseion* (T. Allen / P. Ripat)
In favour / Pour 116 (89.9%); Against / Contre 0 (0.0%); Abstention 13 (10.1%)

- **Motion: Election of Officers, Council Members, and Committee Members** (M. Joyal / A. Glazebrook)
Motion: Élection des membres du bureau, du conseil et des comités (M. Joyal / A. Glazebrook)
 In favour / Pour 122 (93.1%); Abstention 8 (6.1%); Against / Contre 1 (0.8%)
- We are delighted to welcome to CAC Council Judith Fletcher (Wilfrid Laurier — Ontario), who will serve as Vice-President for a two-year term (2020–22), to be followed, without election and by appointment, as President and Past-President. Aussi, nous sommes heureux que Christian Raschle (UdeMontréal — Québec) exercera les fonctions de secrétaire pendant les années 2020–23. Anne-France Morand (Laval — Québec) et Jessica Romney (MacEwan — Alberta) ont été élues au conseil pour la même période.
- **Motion: Adoption of proposed changes to by-law 4d** (P. Ripat / G. Chamberland)
Motion: Adoption des changements proposés au règlement 4d (P. Ripat / G. Chamberland)
 In favour / Pour 118 (92.2%); Against / Contre 0 (0.0%); Abstention 10 (7.8%)
- **Motion: Adoption of proposed changes to by-law 6** (P. Ripat / G. Chamberland)
Motion: Adoption des changements proposés au règlement 6 (P. Ripat / G. Chamberland)
 In favour / Pour 119 (92.2%); Against / Contre 1 (0.8%); Abstention 9 (7.0%)

Respectfully submitted
 Soumis respectueusement,

Christian R. Raschle

Montréal, le 4 mai 2021.